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Schriftelijke vragen - Openbare verlichting 
 
De afgelopen week verscheen er een bericht in het AD over de defecte en weggehaalde verlichting 
op het Kerkplein. N.a.v. dit bericht kregen van een inwoner van de Hoge Rijndijk (zie onderstaande 
foto) een melding dat de aanwezige QR-code op de lantaarnpaal niet werkte. Sinds een aantal jaren 
is dit systeem in heel Woerden uitgerold zodat de melding van defecte lantaarnpalen snel kon 
worden afgehandeld. 
 

 
 
Afgelopen week is er met name aan de Singel een nieuwe lantaarnpaal gezet waar weer een ander 
systeem opstaat welke verwijst naar de gemeentelijke website. 
(zie onderstaande foto) 
 

 
 
Naar aanleiding hiervan heeft Inwonersbelangen de volgende vragen: 

1. Waarom werkt de QR-code niet meer? 
2. Wordt er overgegaan op een nieuw systeem? 
3. Wanneer is besloten om naar een nieuw systeem over te gaan en waarom is de raad hier niet 

vooraf over geïnformeerd? 
4. Wat heeft zowel het oude als het nieuwe systeem gekost? 

 
Inwonersbelangen  
Hendrie van Assem 


